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Drygt 30 personer deltog i föreningens nionde årsmöte. 25 av dem var röstberättigade 
medlemmar. 

Föreningens ordförande Gunnar Fagerberg hälsade de närvarande välkomna. 

§ 1. Mötet valde Gunnar Fagerberg till ordförande för mötet och Jan Mosander till 
sekreterare. 

§ 2. Mötet godkände styrelsens förslag till dagordning för årsmötet. 

§ 3. Justering av röstlängd. Mötet godkände ordförandens förslag att utgå från listan över 
närvarande medlemmar på mötet. 

§ 4. Mötet konstaterade att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

§ 5. Mötet valde Anders Granberg och Johan Thelin till protokolljusterare (även 
valkontrollanter och rösträknare). 

§ 6. Ordföranden föredrog den avgående styrelsens förvaltningsberättelse och ekonomiska 
redogörelse och inledde med föreningens bakgrund och syfte: 

Föreningen Nenningesund, bildad år 2006, arbetar ideellt för att öppna den historiska 
vattenväg som ska göra Rådmansö till en ö igen. Sundet ska gå i sin forna sträckning en 
kilometer söder om Södersvik i Norrtälje kommun, mellan Höggarnsfjärden (Hattsundet) i 
väster och Prästfjärden (Åkeröfjärden) i öster, och innebär en skyddad farled för småbåtar 
innanför Rådmansö från Furusunds skärgård till Norrtäljeviken. 
 
För att informera om projektet har föreningen skapat en hemsida på Internet, 
http://nenningesund.se. Där finns bland annat information om Nenningesunds historia, kartor 
och bilder, nyheter samt protokoll från styrelsen och årsmöten. 
 
Under 2014 låg fokus på att förbereda en ny ansökan till Miljödomstolen. Som föreningen 
tidigare informerat om blev en första ansökan avslagen, även sedan den kompletterats. 
Domstolen tog inte ställning till ansökan eftersom den fortfarande inte ansågs vara komplett. 
Exempelvis saknades – bl a  pga ägarbyte – avtal med två fastighetsägare vars mark eller 
vatten ligger där sundet ska gå. Förtydliganden krävs också beträffande samråd och 
huvudmannaskap. 
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Till allra största del ligger den ursprungliga ansökan fast med miljökonsekvensutredningen 
(MKB) som den viktigaste beståndsdelen. Efter att ha rådgjort med Länsstyrelsen har 
föreningen fått klargjort vilka konkreta punkter som behöver kompletteras. Länsstyrelsen 
anser också att en mindre arkeologisk undersökning behöver genomföras. 
 
Föreningen har i sitt arbete haft starkt stöd av Norrtälje kommun. Efter maktskiftet i 
kommunen (S, C och MP tog över) har föreningen tagit kontakt med det nya 
Samverkansstyret och bedömer att kommunens stöd kommer att fortsätta i ett fördjupat 
samarbete. 
 
Under året har sammansättningen i styrelsen förändrats. Föreningen har förlorat två starka 
medlemmar, som till stor sorg avlidit.  
 
Styrelsen vill också passa på att tacka för allt stöd från medlemmarna, i dagsläget drygt 300, 
som tycker att ett öppet sund på många sätt kommer att bli ett lyft för närområdet. 
 
Styrelsen har under år 2014 haft nio protokollförda styrelsemöten. Årsmöte hölls den 30 mars 
2014. 
      
I sammanfattning har föreningen under verksamhetsåret: 
-  förberett en ny ansökan om tillstånd till Mark- och miljödomstolen vid Nacka tingsrätt 
-  fört diskussioner med handläggare vid Mark- och miljödomstolen 
-  haft ingående samråd med Länsstyrelsen 
-  fört diskussioner med markägare för att få till stånd rådighetsavtal 
-  haft överläggningar och samarbete med Norrtälje kommun 
-  anlitat teknisk expertis 
-  låtit utarbeta ett illustrationsmaterial över området efter sundets öppnande 
-  medverkat på Rådmansödagen 
-  arrangerat informationsvandring 
-  spridit information om projektet 
  
Resultatrapport för föreningens verksamhet 2014: Resultatet 2014 är – kr 21.081:60. Den 
största intäkten är medlemsavgifter, 35.000 kr. De största utgifterna har varit 
redovisningstjänster 4.313 kr och portokostnader 2.482 kr. 

Vid årsskiftet uppgick föreningens tillgångar till kr 356.355,40  

Föreningens planerade verksamhet under 2015: 

- färdigställande och inlämning av ny ansökan till Mark- och miljödomstolen 
- nära samarbete med kommunen 
- samråd med markägare 
- avtal med markägare om rådighet 
- kontakt med teknisk och juridisk expertis 
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- arkeologisk undersökning 
- information om projektet 

Ordföranden föredrog förslaget till budget för 2015: 

Intäkter: Medlemsavgifter ca.35.000 kr 

Största utgifter: Avgift till Mark- och miljödomstolen 70.000 kr, arkeologisk utredning 50.000 
kr (uppskattning, närmare underlag saknas), illustrationsmaterial 30.000 kr, tekniska och 
juridiska konsulter 20.000 kr. 

De sammanlagda kostnaderna för föreningens verksamhet 2015 uppskattas till 192.500 kr. 

Mötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse och redogörelse för ekonomin. 

§ 7. Revisorn Göran Nygren föredrog revisorernas berättelse. Revisorerna hade inget att 
erinra vad gällde föreningens ekonomiska handhavanden. 

§ 8. Fastställande av resultat- och balansräkning, budget jämte disposition av uppkommen 
vinst, enligt revisorernas förslag. Mötet godkände att föreningens kassabehållning förs över 
till det nya verksamhetsåret för att användas i det fortsatta projektarbetet. 

§ 9. Mötet beviljade den avgående styrelsen ansvarsfrihet. 

§ 10. Årsavgiften. Mötet fastställde årsavgiften till oförändrat 200 kr. 

§ 11. Arvoden till funktionärer. Mötet beslöt att arvoden, liksom tidigare, inte utgår till valda 
funktionärer. 

§ 12 - § 15. Mötet valde, på valberedningens förslag, styrelse och övriga funktionärer som 
följer:  

Ordförande: 
Gunnar Fagerberg, Nenninge, omval 2 år  
 
Ledamöter, kvarstår 1 år:  
Birger Winbladh, Hattsundet  
Jan Mosander, Hattsundet  
 
Fyllnadsval, 1 år: 
Christina Söderman, Nenninge, nyval 
 
Ledamöter, nyval 2 år: 
Staffan Persson, Nenninge, omval 
Olle Zetterberg, Gräddö, omval  
Ann Axelsson, Nenninge, omval 
Mats Tengdelius, Södersvik, nyval 
Bjarne Bjurström, Hattsundet, nyval 
 
Suppleanter, 1 år: 
Tor Sjölinder, Västanvik, omval 
Anders Börjegård, Räfsnäs, omval 
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Christer Sandström, Södersvik, nyval 
 
Revisorer, 1 år: 
Göran Nygren, Nenninge, omval 
Kerstin Dahlström, Harängen, omval 
 
Revisorssuppleant, 1 år: 
Stig Albinsson, Gillberga, omval 
 
Valberedning, 1 år: 
Mikael Andersson, Nenninge, omval (sammankallande) 
Bo Erik Lind, Norrtälje, omval 
Mats Dahlström, Sjötorpet, nyval 
 
§ 16. Styrelsens förslag och föreningsmedlemmarnas motioner. Inga motioner hade inkommit. 
 
§ 18. Övriga frågor. Lars-Erik Hägerstedt undrade om föreningen, vad gäller det kommande 
huvudmannaskapet för projektet, har övervägt formen ”dikningsföretag” (se bl a 
Anläggningslagen 1973:1149). Ordföranden svarade att föreningen inte har gjort det, men tar 
idén till sig. Föreningen har diskuterat huvudmannaskapet med kommunen och det står klart 
att när det kommer till själva anläggningsarbetet, från A till Ö, så måste kommunen på något 
sätt engagera sig i projektet. Vad gäller drift och underhåll så har det diskuterats om det kan 
skötas av en samfällighet.  
 
§ 19. Ordföranden avslutade mötet och tackade medlemmarna för visat intresse. 
 
Antecknat av  
 
Jan Mosander 
 
Protokollet justerat av  
 
Anders Granberg   Johan Thelin    
 
 
 
 
 

 


